

<p align="center">Additional agreement №1 to CONTRACT № 0002725</p> <p><i>Ed. Os.</i> 2015 in the city of Samara, Russian Federation, the present additional agreement № 1 to Contract №: 0002725 dated 02.02.2015 was concluded and signed by the Parties:</p>	<p align="center">Дополнительное соглашение №1 к КОНТРАКТУ № 0002725</p> <p><i>Ed. Os.</i> 2015 в г.Самаре, Российская Федерация, настоящее дополнительное соглашение № 1 к Контракту №: 0002725 от 02.02.2015 было заключено и подписано между Сторонами:</p>
<p>ООО «European Biological Technologies», registered according to legislation of the Russian Federation, state registration number 1106381000032, location: 446530, Russian Federation, Samarskaya oblast., municipal rayon Sergievskiy, to the left from km 3+50 of the road "Ural" – Kalinvka-Karabajevka, building 5, represented by General Director Konstantin Vladimirovich Pozmogov. authorized by By-Laws, hereinafter referred to as the "Buyer", on the one part,</p> <p>and "Lachenmeier Monsun A/S", registered according to the Danish legislation, CVR. No.73507812, location: Grundtvigs Allee 176, DK-6400, Soenderborg, Denmark, represented by Managing Director/CEO Lars Johansen and Sales director Christian Oerskov Pedersen, authorized by Articles of association, hereinafter referred to as the "Seller", on the other part.</p> <p>The Parties have agreed to make the following amendments in Contract №: 0002725 dated 02.02.2015:</p>	<p>ООО «Европейские биологические технологии», зарегистрированное в соответствии с законодательством Российской Федерации, основной государственный регистрационный номер 1106381000032, место нахождения: 446530, Самарская область, муниципальный район Сергиевский, слева от км 3+50 автодороги «Урал»-Калиновка-Карабаевка, «строение» 5, в лице Генерального директора Позмогова Константина Владимировича, действующего на основании Устава, именуемое в дальнейшем «Покупатель», с одной стороны,</p> <p>и "Лакенмайер Монсун А/С", зарегистрированное в соответствии с законодательством Дании, номер CVR 73507812, место нахождения: Грундтвигс Алле176, ДК-6400 Сондерборг, Дания, в лице , в лице управляющего директора/СЕО Ларса Йохансена и директора по продажам Кристиана Орскова Педерсена, действующего на основании Устава, в дальнейшем именуемая «Продавец», с другой стороны.</p> <p>Стороны договорились внести следующие изменения в Контракт № 0002725 от 02.02.2015 :</p>
<p>1. To read p.6.1.1 of the contract as follows:</p> <p>«6.1.1.The advance payment for the Equipment amounting to 140 200 (one hundred forty thousand two hundred) Euro is paid by the Buyer to the Seller's account against the Seller's commercial invoice not later than 15.03.2015».</p> <p>3. All the other provisions of Contract №: 0002725 dated 02.02.2015 are not amended. The present additional agreement makes an integral part of Contract №: 0002725 dated 02.02.2015.</p>	<p>2. Изложить п.6.1.1 Контракта в следующей редакции:</p> <p>«6.1.1. Авансовый платеж за Оборудование в размере 140 200 (сто сорок тысяч двести) Евро Покупатель оплачивает на счет Продавца против предоставления коммерческого инвойса Продавца не позднее 15.03.2015 года».</p> <p>4. Все остальные условия контракта №: 0002725 от 02.02.2015 остаются без изменений. Настоящее дополнительное соглашение является неотъемлемой частью контракта №: 0002725 от 02.02.2015.</p>
<p align="center">ADDRESS and BANK DETAILS</p>	<p align="center">АДРЕСА И БАНКОВСКИЕ РЕКВИЗИТЫ</p>
<p>THE SELLER:</p> <p>LachenmeierMonsun A/S,</p> <p>GrundtvigsAllé176 DK-6400 Soenderborg Bank Connections: Sydbank A/S, SWIFT Code SYBKDK22 DENMARK IBAN DK3780100009412025 VAT No.: DK 73 50 78 12</p>	<p>ПРОДАВЕЦ:</p> <p>Лакенмайер Монсун</p> <p>Грундтвигс Алле176, ДК-6400 Сондерборг, Дания</p> <p>Банковскиереквизиты: Sydbank A/S, SWIFT Code SYBKDK22 DENMARK IBAN DK3780100009412025 VAT No.: DK 73 50 78 12</p>
<p>THE BUYERS:</p> <p>Limited liability company «European biological technologies</p> <p>Location address: 446530, Russian Federation, Samarskaya oblast., municipal rayon Sergievskiy, to the left from km 3+50 of the road "Ural" – Kalinvka-</p>	<p>ПОКУПАТЕЛЬ:</p> <p>Общество с ограниченной ответственностью «Европейские биологические технологии»</p> <p>Место нахождения: 446530, Самарская область, муниципальный район Сергиевский, слева от км 3+50 автодороги «Урал»-Калиновка-Карабаевка, «строение» 5</p>

Karabajevka, building 5.
Tel: +7 (846) 374-51-01
INN 6381013060
KPP 638101001
OGRN 1106381000032
OKPO 64928679

For and on behalf of the BUYER
ООО «EuroBioTech»

K.V. Pozmogov

For and on behalf of the SELLER
«Lachenmeier Monsun A/S»

Lars Johansen/

O. Pedersen /

Тел: +7 (846) 374-51-01
ИНН 6381013060
КПП 638101001
ОГРН 1106381000032
ОКПО 64928679

От имени Покупателя
ООО «ЕвроБиоТех»

К.В. Позмогов

От имени Продавца
Лакенмайер Монсун

Ларс Йохансен/

О. Педерсен/